



JABATAN KESIHATAN NEGERI,  
NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS

KENYATAAN TAWARAN

Tawaran ini adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor tempatan yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB)/ Perakuan Pendaftaran Kontraktor(PPK) Gred G2 / G3 - Kategori ME - Pengkhususan E04, E17 & E21, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Kontraktor Kerja Taraf Bumiputra, Sijil Syarikat Malaysia (SSM) dan Kementerian Kewangan Malaysia dalam bidang berkaitan dan masih berkuatkuasa buat masa ini bagi menyertai tawaran ini.

TARIKH IKLAN : 18 SEPTEMBER 2020 (JUMAAT)

No. Sebutharga	Tajuk	Kod Bidang	Tarikh, Masa & Tempat Taklimat & Lawatan Tapak	Tarikh Tutup Sebutharga
JKN/NS . SH.32/2020	<b>TAWARAN SEBUTHARGA KERJA-KERJA PENGANTIAN SUB MAIN KABEL FASA SATU DI KLINIK KESIHATAN LUKUT, PORT DICKSON, NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS</b>	Gred G2 / G3 Kategori ME Pengkhususan E04 – Pemasangan Voltan Rendah dan E17- Kabel bawah tanah voltan rendah dan E21-Talian atas voltan rendah	Tarikh : 22 September 2020 (Selasa) Masa : 9.00 Pagi Tempat: Klinik Kesihatan Lukut, Port Dickson.  <b>Kehadiran ke sesi taklimat dan lawatan tapak adalah DIWAJIBKAN</b>	29 September 2020 (Selasa), jam 12.00 tengahari.  Tawaran yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan

**Syarat Penyertaan Sebutharga :**

Kontraktor **DIWAJIBKAN** membawa **SIJIL ASAL** Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB)/ Perakuan Pendaftaran Kontraktor(PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Kontraktor Kerja Taraf Bumiputra, Sijil Syarikat Malaysia (SSM) atau bagi pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan, hanya penama di Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat sahaja yang boleh menghadiri sesi lawatan/taklimat bagi sebutharga ini. **SESALINAN** sijil berkenaan perlu dibawa semasa mengambil borang sebutharga di Jabatan Kesihatan Negeri, Negeri Sembilan Darul Khusus. Kontraktor **tidak dibenarkan menghantar wakil** untuk menghadiri taklimat dan lawatan tapak ini. Dokumen tawaran sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah di masukan ke dalam peti sebutharga di **Unit Perolehan & Pengurusan Aset, Lobi 2, Jabatan Kesihatan Negeri, Jalan Rasah, 70300 Seremban** sebelum atau pada tarikh dan masa yang telah ditetapkan. Tawaran yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan.